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 2022-1פרוטוקול ישיבת הנהלה 

 מיקום הישיבה: ישיבה וירטואלית בזום

נוכחים: ניר שדה, ניר יוסים, הדר אלבז, גאולה טמייב, לודמילה ברגלסון, עמית הוכמן, דני שניידמן, אלכס 

 מנכ"ל –חברי הנהלה, בוריס גרינבלט  –טרבינסקי 

 נושאי הישיבה:

 הפרוטוקול אושר – 25.8.2021שיבת הנהלה מתאריך מי  3-2021  אישור פרוטוקול .א

ימים לפני קיום הישיבה. היו"ר ציין   4החומרים הועברו לעיון ההנהלה  – 2022 אישור תקציב .ב

מכיוון שעל פי   2022שמדובר על תקציב טיוטא בגלל שלא ברור מה יהיה גובה התמיכות לשנת 

. יחד עם זאת, האיגוד שלח מכתב נימוק מנהל הספורט האיגוד לא עמד בתנאי סף לקבלת תמיכות

התקציב יעודכן עם היוודע גובה התמיכות מדוע לא הגיע לתנאי הסף בגלל כל הגבלות הקורונה. 

 . 202ממנהל הספורט לשנת 

אשר יופק על ידי הנהלה חשבונות   2021בנוסף, באחריות המנכ"ל להכין דו"ח ביצוע בפועל לשנת 

 )לא לצרכי ביקורת(.

 רה את התקציבההנלה איש 

ניר שדה הסביר את מהות השינוי שמדובר בעיקר על  – שינוי שמות הליגות הקבוצתיות .ג

הקריטריונים לתמיכות המועדונים ברשויות ויש לזה משקל בקבלת תקציב גבוה יותר מהרשות, להלן 

 השינוי:

 : 2022-23החל מעונת 

 הליגה הלאומית תשתנה לליגת העל •

 לאומיתהליגה הארצית תשתנה לליגה  •

 הליגה המחוזית תשתנה לליגה ארצית •

 במידה ותקום עוד דרגה של ליגה היא תיקרא ליגה א' וכן הלאה •

 ההנהלה אישרה את השינוי

בוריס גרינבלט יידע את ההנהלה שהוא עוקב באדיקות אחרי   – עדכון מצב הנחיות הקורונה .ד

משתנה, בסיום העונה מנהל השינויים ומפרסם במיידי לקבוצות. בוריס הוסיף כי למרות המצב ה

 משחקים ולכן על כולם לקיים פעילות. 4הספורט לא יתחשב בשחקנים שלא שיחקו 

ניר שדה הוסיף כי על התחרויות להמשיך כסדרם במידה ואין הגבלות ברורות מהמדינה. ואם יש  

 מבודדים או מאומתים אז אין מה לעשות והם יפסידו את האירוע.

 הגבלות ברורות אין לדחות יותר אירועים שנקבעו.  ההנהלה מסכימה כי בהעדר
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ניר יוסים דיווח שממשיכים כרגע בהכנות כרגיל ויש   – עדכון סטאטוס אליפות בינלאומית לנוער .ה

 נרשמים. יחד עם זאת בתקופת קורונה עלולות יותר עלויות מתקופה רגילה.

 ופת הקורונה. ההנהלה אישרה בחינת תקציב נוסף לעזרה בקיום האליפות בעקבות תק

בוריס דיווח שהוא ינתח את ההקריטריונים החדשים   –שינוי הקריטריונים החדשים ממנהל הספורט  .ו

ייתכן ונבצע את הכנס   כל ראשי המועדונים בכנס שיתקיים בחודשיים הקרובים.ויביא אותם בפני 

 בזום אם מצב הקורונה לא יאפשר כנס פרונטלי.

נדב נעדר מהישיבה ובמקומו ניר שדה סיפר כי יש פיתוח גדול במסגרת  –עדכון ועדת פיתוח  .ז

 ההתאחדות לספורט בבתי ספר וגם נושא זה יודגש בכנס שיתקיים.

מדובר על מתן זכות השתתפות לשחקני נוער  -הורדת גיל הרף להשתתפות באליפויות ישראל   .ח

.  17במקום  19יוכל להתחרות בגיל   13בגילאים הגדולים ביותר משנה אחת מעל גילם. לדוגמא: גיל 

יחד עם זאת, השחקנים לא יוכלו להשתתף ביותר משני גילאי נוער בשנה ולא יוכלו להשתתף בשני  

 . 17ויחדים עד גיל   13גילאים באותה קטגוריה בו זמנית באותו אירוע. לדוגמא: יחידים עד גיל 

 ההנלה אישרה 

נטען על ידי חברי   – חרויות ברמות הגבוהות אישור השתתפות לחברי הנהלה ובעלי תפקידים בת .ט

הנהלה כי התקנון אוסר עליהם להשתתף בתחרויות ברמות הגבוהות. ההנהלה מבינה את הצורך 

בריבוי משתתפים ועידוד פעילות בענפנו הקטן בעיקר כאשר מדובר בשחקנים ביכולת גבוהה 

 תקנון עמותה.  שמגבירים את התחרותיות. יחד עם זאת מדובר על קוד אתי ושינוי

 הנושא ייבחן על ידי ניר שדה וניר יוסים בשיתוף היועץ המשפטי של האיגוד. 

מתווה ברור להצטרפות  ניר שדה אמר שהוא מצפה ל – בחינת הצטרפות חברים חדשים לועדות .י

חברים שטרם התנדבו בעבר בועדות האיגוד בכדי להכשיר כוח אדם נוסף   -חברים חדשים לועדות  

. הובהר כי לחברי הועדה הקיימים גם יש משקל באשר לבחירת המצטרפים כי בסופו  וממשיכי דרך

 של דבר צריכים לעבוד ביחד. בנוסף, התקיים דיון על נציגי ציבור בכל ועדה והדעות חלוקות.

 הדר אלבז נתבקשה לבחון את הנושא ולהציג מתווה ברור לשני הנושאים הבאים:

 ל, רקע גי –איפיון איתור החברים לועדות  .1

 להביא המלצה האם צריך נציג ציבור בכל ועדה על פי מנהל תקין .2

 את ההמלצות הדר תגיש בישיבה הבאה. 

על הועדה המקצועית לסיים את התקנון ולהעלותו להערות הציבור.   –תקנון לקריטריונים למכביה  .יא

 לאחר מכן ההנהלה תאשרו בישיבה אלקטרונית במייל.

 

 בברכה.

 ניר שדה 

 בדמינטון הישראלי יו"ר איגוד ה
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